

Title (en)

Process for constructing and keeping up a terrain, particularly a sports ground, and terrain constructed according to this process.

Title (de)

Verfahren zur Herstellung und Unterhaltung eines Terrains, insbesondere eines Sportfelds und Terrain, hergestellt nach dem Verfahren.

Title (fr)

Procédé pour la réalisation et l'entretien d'un terrain, en particulier d'un terrain de sport, et terrain obtenu par ce procédé.

Publication

EP 0373282 A1 19900620 (FR)

Application

EP 88870185 A 19881213

Priority

EP 88870185 A 19881213

Abstract (en)

Process for constructing and keeping up a terrain, in particular a terrain upon which a sport is played, which consists in placing a water-permeable covering (2) on a stabilised and virtually undeformable support (3), and in maintaining, at least during the period of use of the terrain and through the support, a constant and substantially uniformly distributed quantity of water in the covering so as to ensure a specified moisture content for the covering, and in particular for its surface (1) on which a sport is played, and terrain constructed and kept up with the aid of the said process.
<IMAGE>

Abstract (fr)

Procédé pour la réalisation et l'entretien d'un terrain, en particulier d'un terrain sur lequel se pratique un sport, qui consiste à poser, sur un support (3) stabilisé et pratiquement indéformable, un revêtement (2) perméable à l'eau et à maintenir, au moins pendant le temps d'utilisation du terrain et à travers le support, une quantité d'eau, constante et sensiblement uniformément répartie, dans le revêtement afin d'assurer à ce dernier, et en particulier à sa surface (1) sur laquelle se pratique un sport, une humidité déterminée, et terrain réalisé et entretenu à l'aide dudit procédé.

IPC 1-7

A63C 19/06; E01C 13/00

IPC 8 full level

A63C 19/00 (2006.01); **E01C 13/02** (2006.01); **E01C 13/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

A63C 19/00 (2013.01); **E01C 13/02** (2013.01); **E01C 13/08** (2013.01); **E01C 13/083** (2013.01)

Citation (search report)

- FR 2282020 A1 19760312 - RHEINBAU GMBH [DE]
- WO 8500631 A1 19850214 - VIDAL STEPHEN PETER JR
- WO 8201386 A1 19820429 - PFERSCHY HERBERT [DE]
- DE 2901295 A1 19800724 - HOELTER HEINZ ING GRAD
- DE 1658476 A1 19720113 - HOCH AUGUST
- DE 1908981 A1 19701217 - BETONWERK WERNAU GMBH & CO KG
- FR 2479298 A1 19811002 - MALIE LOUIS [FR]
- DE 3232576 A1 19840524 - JIRLUMAR B V [NL]
- DE 1811357 A1 19700618 - VOIGT SOEHNE FA C
- DE 2549014 A1 19770505 - EHLSCHEID KG FRIEDHELM

Cited by

CN102805929A; EP2247796A4; NL1026935C2; US5489317A; US2018030670A1; US6094860A; US6029397A; US5850708A; US6145248A; EP0896092A3; GB2352954A; GB2352954B; EP0837186A1; IT201600101068A1; US6035577A; CN107208384A; US2017328017A1; AU2014414156B2; US6858272B2; US10385520B2; US6173528B1; WO2016099253A1; WO9400639A1; US6242062B1; US6372310B2; US6295756B1; US6491991B2; EP0683836B1; EP3256645B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0373282 A1 19900620

DOCDB simple family (application)

EP 88870185 A 19881213